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Referat af Ordinær Generalforsamling for  
Grundejerforeningen Baretten Vest, Ringsted 

 
Torsdag den 17. juni 2021 kl. 20:00-21:00 hos Jesper (nr. 21) 

 
Fremmødte: 
Iben (2), Ane (4), Jannie (6), Lise (10), Kim (9), Chris (13), Mads (17), Jesper & Anne (21), 

Allan (31), Brian (41) 

 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Mads (17) blev enstemmigt valgt som dirigent og Allan (31) som referent. Mads kon-

staterede, at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt 

2. Bestyrelsens beretning 

Bestyrelsens beretning blev enstemmigt godkendt.  

3. Aflæggelse af regnskab 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt 

4. Indkomne forslag fra medlemmer 

Ingen forslag fra medlemmerne 

5. Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag for 2022 

Budget og kontingent blev enstemmigt godkendt. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

- Jesper, Baretten 21, Formand, ikke på valg  

- Brian, Baretten 41, blev genvalgt 

- Allan, Baretten 31, blev genvalgt  

- Kim, Baretten 9, Kasserer, blev genvalgt 

- Chris, Baretten 13, blev valgt 

Valg af suppleanter 

Ingen suppleanter blev valgt  

7. Valg af revisor 

- Asbjørn (22) blev valgt 

8. Eventuelt  

Kim (9) medbragte fra Peter (7), at lørdag ikke var en god dag til arbejdsdag. Flere 

var enige, og vi talte om hverdag versus søndag og blev enige om at gå efter sønda-

ge i fremtiden. 

Ligeledes medbragte Kim (9) fra Peter (7) et forslag om, at vi skulle gøre stykket ud-

for nummer 43, hvor vi alle kører forbi, pænere med flere buske, og vi diskuterede 

jordkvalitet på det stykke. Forslaget bliver vendt på næste bestyrelsesmøde. 

Jesper (21) fortalte, at sommerfesten i år ville blive den 28/8 

Jesper (21) fortalte, at vi ville få et fodboldmål foræret og vi blev enige om at prøve 

at stille det på området ved legepladsen 
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Mads (17) foreslog, at vi lavede en blomsterrække på det grønne område mod Sig-

nalet og/eller at vi lavede en række, hvor folk kunne plante ting, der var til overs i 

folks haver. Der var flere, der var positive overfor begge dele, og vi talte om, at 

Ringsted Kommune havde tilsluttet sig et projekt for mere vild beplantning og vi talte 

om mulige støtteordninger. Mads ville undersøge støtteordninger og emnet vil blive 

taget op på næste bestyrelsesmøde 

 

Vel mødt! 
 

Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 

 
Vær informeret, se www.barettenvest.dk  
Bemærk også den lukkede gruppe på https://www.facebook.com/groups/1331266193639101  

http://www.barettenvest.dk/
https://www.facebook.com/groups/1331266193639101

